
 

2016-05 Referat fra bestyrelsesmøde afd 12 

 

Mødereferat:   Afdelingsbestyrelsen – afd 12 

Møde dato: 17/5 2016 

Tilstede: Birthe, Marianne, Claus, Arne 

Fraværende: Manuela 

 

 

Nabohygge 22/5 

- Invitationer uddelt til alle beboere + slået op i opgange. Positivt modtaget 

 

Facebook 

- Pt. kun få brugere af den nye gruppe for afd. 12 

 

Hjemmeside 
- Mangler info om priser på leje af gildesal + værelse ([Claus] har mail om dette) 
- Mangler info om leje af Vesterkobbel 

 
Mappe til beboere 

- Opret GoogleDoc, som vi alle kan tilføje informationer eller links til [Arne] 
- f.x. malevejledning eller huskeliste-ved-fraflytning 

 
Fra- og Tilflytnings syn 

- Forslag om at bestyrelse deltager i fraflytnings syn 
- Forslag om at bestyrelse deltager i indflytnings syn (såfremt beboeren ønsker det)  

 
Mark vandring 

- Birthe+Arne deltager.  
Forslag om at rense kloak under stien, inden kommunen lægger nye sti  
 

Div 
- Skal gamle køleskabe udskiftes / er de med i budget ? 
- Kan der tages hensyn til ikke at slå græs mv tidligt om morgenen 

 
Næste møder: 

- 14/6 kl 17 – i bestyrelseslokale i kælder 
(Antenne forening, Brochure, Sommerarrangement) 
 

- 30/8 kl 17 - i bestyrelseslokale i kælder 
(Forberede general forsamling) 


